
Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr IX/2019 

IX Sesja w dniu 29 maja 20 19 r. 
Obrady rozpoczęto 29 maja 20 I 9 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:08 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 Radnych. 

Obecni : 

I. Krzysztof Adamski 
2. Stanisław Brejwo 
3. Alfred Długosz 
4. Tadeusz Dolińsk i 
5. Radosław Jarosz 
6. Janusz Kallus 
7. Janusz Kędzia 
8. Andrzej Konwiński 

9. Joanna Kozioł 
I O. Rafał Lasek 
11 . Tomasz Michalak 
12. Adam Michalewski 
13. Józef Mrozek 
14. Jan Myślecki 

15. Zdz i sław Pięch 
16. Grażyna Popek 
17. Piotr Rewienko 
18. Krzysztof Rychel 
19. Piotr Sitnik 
20. Justyna Ś lusarczyk 
21. Marek Wojna 

I. Sprawy porządkowo-organizacyjne : 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie pra,vomocnośc i podejmowanych uchwał, 

W obradach sesji wzięło udział 21 radnych zatem obrady i podejmowane uchwały były 
prawomocne. 
b) ustalenie porządku obrad, 

Glosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad Sesji Rady Miejskiej w Kluczborku w dniu 29 maja 20 19 r. 
dodatkowych projektów uchwał : 
13) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok; 
14) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na rea lizację zadania pn .:"Remont ul. 
Powstal'1ców Śl. i ul. Różanej w Kluczborku" 



ustalenie porządku obrad, 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Porządek obrad 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

b/ ustalenie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z sesji, odbytej w dniu 25.04.2019 r. 
d/ informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami. 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

3.Podjęcie uchwał: 

- opinie Komisji 

I) w sprawie Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego; 
2) w sprawie ustalenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego w gminie 
Kluczbork; 
3) w sprawie zmiany uchwały ; 
4) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; 
5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości; 
6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów zainwestowanych wsi Gotartów; 
7) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 
stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz obliczania i wypłacania wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw, także wysokość i warunki 
wypłacania nagród i innych świadcze11 wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli; 
8) w sprawie zmiany uchwały Nr III/34/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 12 grudnia 
2018 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 r. za kształcenie nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach ,szkołach podstawowych i szkole muzycznej, dla których 
organem prowadzącym jest gmina Kluczbork; 
9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Kluczbork cześć południowa; 
1 0)w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Ligota Górna i Ligota Zamecka część północna; 
I I) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów, wydatków i rozchodów; 
12) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej; 
13) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 20 I 9 rok 
14) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na realizację zadania pn. 
"Remont ul. Powsta11eów Śl. i ul. Różanej w Kluczborku". 
4.0dpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych. 
5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy sesjami. 

-opinia Komisji Rewizyjnej, 
-dyskusja, 

2 



-przyjęcie sprawozdania 
6.Sprawozdanie Komisji Skarg z działalności za okres między sesjami. 
7.Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy przez Burmistrza Miasta Kluczborka. 
8.Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kluczbork za 2018 rok. 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2018 roku 
oraz potrzeby związane z realizacją zadań. 

9.Wolne wnioski i informacje 

1 O. Zamknięcie obrad. 

c) przyjęcie protokołu z sesji, odbytej w dniu 25.04.2019 r. 
Glosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z sesji, odbytej w dniu 25.04.2019 r. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

d) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami. 

W dniu 22 maja 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał informacja 
o zagospodarowaniu czasu wolnego dzieci i młodzieży w okresie wakacji i działalność 
stowarzysze11 i klubów sportowych 
W posiedzeniu uczestniczyli Z-ca Burmistrza Miasta i Skarbnik Gminy 
W dniu 23 maja 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 
Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. 
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta i Skarbnik Gminy. 
W dniu 22 maja 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i spotkanie z Komendantem Straży 
Miejskiej. 
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta i Skarbnik Gminy. 
W dniu 28 maja 2019 r. posiedzenia odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 
i Gospodarki Miejskiej. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. 
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Z-ca Burmistrza Miasta i Skarbnik Gminy. 
W dniu 27 maja 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna 
Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z wykonania budżetu za 2018 r. - oraz 
działalności Burmistrza za okres między sesjami 
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta i Skarbnik Gminy. 

Komisja Skarg - nie odbyła posiedzenia 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Andrzej Konwiński -czy podczas egzaminów ośmioklasistów i egzaminów 
gimnazjalnych były zatrudnione osoby ,które nie były zatrudnione w oświacie jeżeli tak to 
skąd one pochodziły i czy otrzymały wynagrodzenie i w jakiej wysokości? 
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Radny Krzysztof Adamski - poruszył temat wyjazdu z ul. Grunwaldzkiej - problem dla 
mieszka11ców - podjąć działania aby takiego procederu nie było. Czy istnieje możliwość 
postawienia ławek na Al. Pokoju 

Radny Piotr Sitnik - zapytał czy Gmina podejmuje działania kontroli powietrza w naszej 
gminie. 
https://www.youtube.com/watch?v=h65vWJwWnLO 

3. Podjęcie uchwał: 

- opinie Komisji 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych 
Na posiedzeniu w dniu 22 maja 2019 r. analizując materiały na sesje Komisja: 
-pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch 
Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki 
Na posiedzeniu w dniu 22 maja 2019 r. analizując materiały na sesJę Komisja 
- pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodnicząca Komisji Grażyna Popek 
Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 
i Ochrony Środowiska 
Na posiedzeniu w dniu 23 maja 2019 r. analizując materiały na sesję Komisja: 
- pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwal. 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Doliński 
Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 
Na posiedzeniu w dniu 28 maja 2019 r. analizując materiały na sesję Komisja 
-pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. Przewodniczący Komisji 
Jan Myślecki 

I) w sprawie Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego; 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21 , PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doli11ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 

Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/162/ I 9 

2) w sprawie ustalenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego w gminie Kluczbork; 
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Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego w gminie Kluczbork;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21 , PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 

Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/163/19 

3) w sprawie zmiany uchwały ; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały ;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński , Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 

Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/164/ 19 

4) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości: 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwii'1ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/165/19 
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5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości; 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski , Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 

Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/166/19 

6) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów zainwestowanych wsi Gotartów; 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów zainwestowanych wsi Gotartów;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński , Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski , Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/167/19 

7) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 
stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz obliczania i wypłacania wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw, także wysokość i warunki 
wypłacania nagród i innych świadcze11 wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli; 

Radny Piotr Rewienko -czy nauczyciele, którzy nie strajkowali szczególnie w przedszkolach 
i mieli dużo nadgodzin czy tez będą objęci ta uchwałą? Pytanie do Radcy Prawnego czy to 
jest zgodne z prawem? 
Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar - w dwóch przedszkolach odbywała się 

normalna praca czy były nadgodziny tego nie wiem. Dodatki motywacyjne są po stronie 
gminy nie Pa11stwa. Interpretacje prawne co do wyrównania były zróżnicowane interpretacja 
związków i rządu się różni. Nie ukrywam, że trudno będzie zrekompensować wszystko 
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w 100%. 
Radca prawny - uchwała, która będzie podejmowana nie ma związku z sytuacja ,że 
wypłacamy nauczycielom dodatki, którzy nie strajkowali. 
Przewodniczący Rady Miejskiej - ta uchwała nie ma nic wspólnego ze strajkiem nauczycieli. 
https://wv,,w.voutube.com/watch?v=h65yW.lwWnL0 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek 
oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz obliczania i wypłacania wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw, także wysokość i warunki 
wypłacania nagród i innych świadczeft wynikających ze stosunku pracy dla nauczycieli;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: I, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliftski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiftski, Joanna Kozioł, Tomasz Michalak, Adam 
Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, 
Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (I) 
Rafał Lasek 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/168/ I 9 

8) w sprawie zmiany uchwały Nr IIl/34/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 12 grudnia 
2018 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 r. za kształcenie nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach ,szkołach podstawowych i szkole muzycznej, dla których 
organem prowadzącym jest gmina Kluczbork; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały Nr 111/34/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 12 grudnia 
2018 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 
ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2019 r. za kształcenie nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach ,szkołach podstawowych i szkole muzycznej , dla których 
organem prowadzącym jest gmina Kluczbork; . 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliftski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11.ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch , Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/ 169/19 
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9) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Kluczbork cześć południowa; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Kluczbork cześć południowa; . 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doli11ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/170/19 

I O) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Ligota Górna i Ligota Zamecka część północna ; w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Ligota Górna i 
Ligota Zamecka część północna; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Ligota Górna i Ligota Zamecka część północna; w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Ligota Górna i 
Ligota Zamecka część północna; . 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doli11ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/ 171119 

11) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów, wydatków i rozchodów; 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów, wydatków i rozchodów;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
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Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki , Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/172/ I 9 

12) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej; 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;. 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński , Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 

Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/173/19 

I 3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 20 I 9 rok 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doli11ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/174/19 

14) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na realizację zadania pn.:"Remont 
ul. Powstańców Śl. i ul. Różanej w Kluczborku" 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego na realizację zadania pn.:"Rernont ul. 
Powsta1ków Śl. i ul. Różanej w Kluczborku". 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Janusz Kędzia, Andrzej Konwi11ski, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz 
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, 
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
Uchwała została podjęta i nadano jej Nr IX/175/19 

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 

Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar - w sprawie zapytania Radnego Konwińskiego 
zostanie przedstawione na piśmie. 

Burmistrz- Miasta Kluczborka Jarosław Kielar -jest to łamanie przepisów Policja i Straż 
Miejska powinna reagować są ogólne przepisy o prawie ruchu drogowego. Ławki są w planie 
będą przy ścieżkach rowerowych. 
Burmistrz- Miasta Kluczborka Jarosław Kielar - zwiększyliśmy kwotę na wymianę kotłów 
CO jesteśmy w programie, który podpisało ponad 20 samorządów w województwie. 
https://vv,vw.youtube.com/watch?v=h65vWJwWnL0 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami. 
I) opinia Komisji Rewizyjnej; 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku z działalności Burmistrza Miasta 
Kluczborka za okres od 16.04.2019 r. do 16.05.2019 r. 

Na posiedzeniu w dniu 27 maja 2019 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania 
z działalności Burmistrza Miasta za okres między sesjami. 
Wyjaśnie11 udzielił Burmistrz Jarosław Kielar w następujących sprawach: 
A-1-powołania komisji konkursowej opiniującej oferty złożone w otwartym 

konkursie ofert z zakresu oświaty i wychowania, ogłoszonym 20 lutego 2019 r.; 
A-3 -uruchomienia rezerwy ogólnej budżetu gminy w 2019 roku; 
A-15-określenia zasad zgłaszania zapotrzebowania na wykonanie dodatkowej 

usługi świadczonej przez Gminę w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów; 

A-19- uruchomienia rezerwy ogólnej budżetu gminy w 2019 roku; 
A-24 -odwołania i powołania członka Kluczborskiej Rady Seniorów; 
A-27 -ustalenia odpłatności za wstęp na imprezę pod nazwą „Dni Kluczborka 2019" 
B-142 aneks do umowy- Uczniowski Klub Sportowy „Mickiewicz" -

realizacja zadania z zakresu sportu, 
B- 166 -umowa- Akademia świadomości „AHIMSA" Kluczbork - dotacja na 

zadanie z zakresu kultury pt. "Festiwal kultury indyjskiej -Kluczbork 2019"; 
B-167- umowa- Akademia świadomości „AHIMSA" Kluczbork -dotacja na 

zadanie z zakresu sportu pt. ,, Joga na trawie", 
B-168- umowa- Akademia Piłkarska Młody MKS Kluczbork ul. Sportowa 7 
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Kluczbork -dotacja na zadanie z zakresu sportu pt. ,,szkolenia w pike nożnej 
dzieci i młodzieży oraz jego rozwój wśród najmłodszych , 

B-171- porozumienie - Tygodnik Lokalny „SPIKER" ul. Byczyńska 3/3 
Kluczbork -Maria Kosałka - w sprawie rozwiązania umowy -zlecenia rejestr
poz.55/2019, 

B-172 - umowa -zlecenie - Tygodnik Lokalny „SPIKER" ul. Byczyńska 3/3 
Kluczbork -Jacek Placety- emisja reklamy, ogłoszen ia tekstu sponsorowanego, 

B-178- umowa- PPUH „EWEL-BART" Grzegorz Ku la Skoroszów 2 a -
demontaż pomostu kładki dla pieszych nad torami PKP w Kluczborku. 

Cl-porozumienie - Komenda Powiatowa Policji w Kluczborku -zorganizowanie w KPP 
w Kluczborku służb prewencyj nych w czasie ponadnormatywnym finansowanych 
ze środków stanowiących dochody własne Gminy Kluczbork w 20 19 r. 

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośn ie pozytywnie. 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Adamski 

2) dyskusja, 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu w dyskusji 

3) przyjęc ie sprawozdania. 

Glosowano w sprawie: 
przyjęcie sprawozdania. 

Wyniki glosowania 
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O 

6. Sprawozdanie Komisji Skarg z działalnośc i za okres między sesjami. 
W mies iącu maju br. Komisja Skarg nie odbyła żadnego posiedzenia. Przewodniczący Janusz 
Kallus 

7. Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy przez Burmistrza Miasta Kluczborka. 
hl tps ://1,vww .youtu be .corn/watch ?v=h65 v W .I w W n LO 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kluczbork za 2018 rok. Sprawozdanie 
z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2018 roku oraz potrzeby związane 
z rea lizacją zadań . 

Radni nie wnieśli uwag do Oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kluczbork za 2018 
rok . Sprawozdanie z realizacj i zadań z zakresu wspierania rodziny w 2018 roku oraz 
potrzeby związane z realizacją zada11. 

9. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady Miejskiej -Janusz Kędzia poinformował o planowanej sesji na dzie11 
19.06.20 19 r ( środa). 
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Radny Piotr Rewienko - poruszył temat reorganizacja ruchu - prośba o wnioski 
spostrzeżenia, aby zaplanować na lata reorganizacje ruchu. 

Radny Piotr Rewienko poruszył temat Szpitala w Kluczborku czy nie należy zrobić 
spotkania w sprawie Szpitala. 

Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar- poinformował ,że będzie sesja posw1ęcona 
tematyce szpitala . W tym temacie trwają rozmowy - samorządy a na pewno samorząd 
Kluczborski musi wspomóc szpital. 

Radny Jan Myślecki - zapytał w temacie obniżenia opłat za energię eklektyczną czy są ruchy 
ze strony rządu związane z obniżeniem energii elektrycznej - samorządy występują z 
pozwem grupowym 
Burmistrz Miasta Kluczborka -Jarosław Kielar - mamy w miarę przyzwoite ceny jesteśmy 
w grupie Związku Gmin Śląska Opolskiego. Przetarg jest roczny w tej chwili są zbierane 
oferty. Podwyżka jest przewidywana. 

https:/ /"vw,v. youtube.corn/watch ?v=h65 y W .I w W n LO 

Przewodniczący Rady Miejskiej -Janusz Kędzia - poinformował o : 

Przekazanych uchwałach z Sejmiku Województwa Opolskiego/ do zapoznania się w Biurze 
Rady Miejskiej/. 

Kombatanci zwrócili się z pismem w sprawie wyrażenia zgody na korzystanie przez 
kombatantów z przepisów ruchu drogowego, które obowiązują osoby niepełnosprawne na 
terenie miasta/powiatu Kluczbork. 

Odpowiedź p. Burmistrza,- Burmistrz Miasta Kluczborka nie posiada uprawnień do 
wydawania zgody na odstępstwa od obowiązujących przepisów prawa, między innymi innych 
ustawy o Prawo o Ruchu Drogowym z dnia 20.06.1997 r. 

Pismo Sołectwa Ligota Górna w sprawie podjęcia inicjatywy legislacyjnej w przedmiocie 
zmiany uchwały Nr L/485/18 z dnia 29.05.2018 r. w sprawie sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi./odpowiedź na pismo zostanie 
przygotowana/. 

Pismo Sołectwa Gotartów w sprawie zabezpieczenia miejsca aby nie dochodziło do 
rozsypywania się oraz wywiewania nieczystości komunalnych poza wyznaczony obszar. 
Przygotowano odpowiedź na w/w pismo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia przedstawił Plan obchodów 30-lecia wolnych 
wyborów 04.06.1989 r. 
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Burmistrz Miasta Kluczborka -Jarosław Kielar - poinformował że, w Kinie „Bajka" 
od niedzieli odbędzie się projekcja filmów o tematyce związanej z przemianami w Polsce. 

Pismo w sprawie wyboru dwóch przedstawicieli Rady Miejskiej w Kluczborku do pracy 
w zespole ,który będzie sporządzał strategie -wybór przedstawicieli Rady Miejskiej odbędzie 
się na kolejnej sesji RM. 

Skarga Wojewódzkiego Inspektoriatu Ochrony Środowiska w Opolu z dnia 23.04.2019 
dotycząca wycinki drzew w Gminie Kluczbork została uznana za niezasadną/ dokumenty 
dotyczące skargi znajdują się w Wydziale Organizacyjnym. 

I O. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia 
zamknął obrady sesji. 

Przew~ ~~ 
Rada ie~ "''t~ ku 

Janusz Kędzia 
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